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Abstract (en)
[origin: CN205063545U] The utility model relates to a hasp (2) of door, the hasp includes breechblock (3), latch lever (4) and executive component
(5), and wherein latch lever (4) be connected with breechblock (3) or a formula ground constitutes, wherein executive component (5) with the mode
setting of portability on latch lever (4) to wherein with the aid of executive component (5) operation switchgear (6). In addition the utility model
discloses still relate to a lock that is used for the door.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schlossfalle (2) für eine Tür, umfassend einen Fallenkörper (3), einen Fallenschaft (4), und ein Betätigungselement (5),
wobei der Fallenschaft (4) mit dem Fallenkörper (3) verbunden oder einstückig ausgebildet ist, wobei das Betätigungselement (5) verschiebbar an
dem Fallenschaft (4) angeordnet ist, und wobei mit dem Betätigungselement (5) eine Schaltvorrichtung (6) betätigbar ist.
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